
ZÁPIS Z PRVNÍHO ZASEDÁNÍ KOMISE KULTURY A VZDĚLÁVÁNÍ  

Rady městské části Praha 17 konaného dne 26. 1. 2015 v zasedací místnosti  

Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291/12b, 163 02 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni : MUDr. Antoine Katra 

Mgr. Jitka Synková 

Tomáš Finger 

RNDr. František Kopecký 

Ing. Olga Ryšavá 

Omluvena: JUDr. Kateřina Kaljkovičová 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise Mgr. N. Zemanové) 

 

Program: 

1. Volba místopředsedy  

2. Projednání plánu práce Komise kultury a vzdělávání 

 

Průběh jednání: 

 

1. MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné. Členové komise se stručně představili z pohledu 

zastoupení za stranu a zájmu, který je oslovuje k práci v této konkrétní komisi. Poté předseda 

seznámil komisi stručně s Jednacím řádem komisí Rady MČ Prahy 17.  

Do funkce místopředsedy byla navržena JUDr. Kateřina Kaljkovičová, se kterou byl návrh 

projednán předběžně předsedou komise, a byla jednomyslně zvolena. 

Do funkce ověřovatele zápisu byl navržen zástupce starostky Tomáš Finger a byl také 

jednomyslně zvolen. 

2. Předseda komise seznámil stručně s činností komise v předcházejícím období – systém 

návštěv všech subjektů přímo na jejich působištích s probráním jejich námětů a problémů, 

poté předání výsledků RMČ. 

Členové komise pak začali zvažovat různé návrhy pro práci komise: 

- zaměření činnosti ke kultuře, pro kterou byly vytvořeny v minulém období 

důstojné podmínky díky rozsáhlým investicím – KC Průhon, Kulturáček na Bílé 

hoře, informace o jejich koncepci a spolupráci 

- zájem o vznik zařízení pro děti do 3 let věku 

- záměr vzniku gymnázia na MČ Praha 17 představil p. Finger 

- otázka zajištění prevence kriminality, kyberšikany, alkoholu, drog ve školách 

Starostka Jitka Synková seznámila členy komise s pozitivními ohlasy na činnost KC Průhon 

např. výstava s vernisáží malíře Báffiho včetně kulturního programu. Dalším záměrem 

v oblasti školství je zřízení přípravné třídy na pracovišti Laudova 10/1024 ZŠ genpor. Fr. 

Peřiny. Tato třída je pilotním projektem a bude nutné finanční zajištění MČ na platy 

v měsících září až prosinec 2015. V této třídě budou mít děti s odkladem školní docházky 

v počtu maximálně 10 -15 žáků (19 s výjimkou zřizovatele) možnost v prostředí školy svůj 

handicap před nástupem vyrovnat. Pokud bude zájem ze strany rodičů, zřídí MČ další třídu.  

Zástupce starostky Tomáš Finger zdůraznil, že školství a kultura jsou oblasti, které je nutné 

dotovat, aby byla podpořena kvalita a rozsah jejich nabídky. Podoba příspěvkových 

organizací je v tomto směru jistotou, ale vlastní podíl na finančním zajištění je také důležitý. 

Také ekonomika provozů z pohledu výdajů za energie by měla být dále řešena – možnost 

využití alternativních zdrojů a jejich podpora na úrovni Evropských fondů i MHMP. Další 

oblastí, která už je řešena je zajištění bezpečnosti dětí ve školách vzhledem k integraci žáků se 

speciálními potřebami. 



RNDr. Kopecký upozornil na nutnost důkladné přípravy (demografická studie, obsazenost 

gymnázií v okolí, zájem občanů, vhodný typ gymnázia atd.) při zřízení gymnázia. 

Ing. Ryšavá se zajímala, zda jsou vhodné prostory k dispozici a navrhla vhodnost přímého 

spojení do jednoho subjektu se základní školou. 

 

 

Závěry a usnesení: 

1. Komise souhlasí se zřízením přípravných tříd a doporučuje RMČ Praha 17 jejich 

podporu 

2. Příští zasedání bude věnováno setkání v KC Průhon 

 

MUDr. A. Katra poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

 

Příští zasedání komise se uskuteční 16. 3. 2015 

 

V Praze dne: 27.1. 2015 

Zapsala: Zemanová Schválil: A. Katra 

 

 

Ověřil : Tomáš Finger 


